
                                                  Протокол 

              засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади та                                    

                                  комунального господарства 

 

                                                                                 від 27 вересня 2023 року  

                                                                                 Початок роботи комісії: 16:00 год 

Присутні члени комісії:  

1. Гевко Петро Іванович- голова комісії 

2. Буденькевич Сергій Миколайович 

3. Наконечний Володимир Іванович  

 

Відсутні: 

1. Гевко Євстахій Володимирович 

2. Федорейко Віталій Антонович 

 

Запрошені: 

Секретар  міської  ради: Дзиндра Я. П.   

Головний бухгалтер управління комунального господарства: Качур Н.І. 

Начальник юридичного відділу міської ради: Фаріон М.С. 

 

Голова комісії Гевко П.І. ознайомив присутніх з порядком денним. 

Запитав про наявність змін та доповнень до порядку денного. Запропонував 

прийняти порядок денний в цілому. 

Голосували: за-3, проти-0, утримались-0. 

                                           

                                          Порядок денний  

        засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади та               

                                  комунального господарства 

 

1. Про погодження техніко-економічного обгрунтування доцільності передачі 

комплексу нерухомого майна, що належить державі в особі дочірнього 

підприємства «Тернопільський облавтодор» відкритого акціонерного товариства 

«Державна акціонерна компанія «Автомобільні дороги України» у комунальну 

власність Чортківської міської територіальної громади. 

2. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року №125 

«Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 

Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки» 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року №119 

«Про затвердження Програми відшкодування різниці між розміром тарифу на 

житлово-комунальні послуги та розміром витрат на їх надання для жителів 

Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки». 



4. Про створення комунального підприємства «Міський транспорт» 

Чортківської міської ради. 

5. Про внесення Змін до Статуту комунального підприємства «Чортків дім» 

Чортківської міської ради.  

6. Про співфінансування ремонту доріг загального користування місцевого 

значення. 

 

1. Про погодження техніко-економічного обгрунтування доцільності передачі 

комплексу нерухомого майна, що належить державі в особі дочірнього 

підприємства «Тернопільський облавтодор» відкритого акціонерного товариства 

«Державна акціонерна компанія «Автомобільні дороги України» у комунальну 

власність Чортківської міської територіальної громади. 

СЛУХАЛИ: начальника юридичного відділу Маряну Фаріон, яка 

ознайомила членів комісії із техніко-економічним обгрунтуванням доцільності 

передачі комплексу нерухомого майна, що належить державі у власність 

Чортківської міської територіальної громади.  

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В.І. 

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

2. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року №125 

«Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 

Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки» 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера управління комунального господарства 

Наталію Качур, яка ознайомила присутніх із запропонованими змінами до 

Програми  

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома,  рекомендовано  проект рішення 

винести на розгляд сесії. 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року №119 

«Про затвердження Програми відшкодування різниці між розміром тарифу на 

житлово-комунальні послуги та розміром витрат на їх надання для жителів 

Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки». 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера управління комунального господарства 

Наталію Качур, яка ознайомила  зі змінами до Програми. 

ВИСТУПИЛИ: Гевко П.І., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома,  рекомендовано  проект рішення 

винести на розгляд сесії. 

4. Про створення комунального підприємства «Міський транспорт» 

Чортківської міської ради. 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера управління комунального господарства 



Наталію Качур, яка  проінформувала про  необхідність створення 

підприємства, ознайомила з  основними розділами  статуту та структурою 

комунального підприємства «Міський транспорт»  

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В.І., Гевко П., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома,  рекомендовано  проект рішення 

винести на розгляд сесії. 

 

5. Про внесення змін до Статуту комунального підприємства «Чортків дім» 

Чортківської міської ради. 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера управління комунального господарства 

Наталію Качур, яка ознайомила  із запропонованими  змінами до Статуту.  

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома,  рекомендовано  проект рішення 

винести на розгляд сесії. 

 

6. Про співфінансування ремонту доріг загального користування місцевого 

значення Чортківської міської ради. 

СЛУХАЛИ: головного бухгалтера управління комунального господарства 

Наталію Качур, яка ознайомила присутніх із  проектом рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Гевко П. 

За проект рішення голосували: «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома,  рекомендовано  проект рішення 

винести на розгляд сесії. 

 

 

Голова комісії                     /підпис/                                                Петро ГЕВКО 


